
 
 
 
 
 
 
 
   
Beograd, 02.06.2011. godine       
 

Zapisnik sa 32. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije koja je održana u subotu 
28.05.2011. godine u Zrenjaninu u prostorijama Rvačkog kluba "Proleter", Miroslava 

Tirša br. 1, sa početkom u 13:00 časova. 
 
Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Željko Trajković, Rajko Baltić, Ivica 
Frgić, Zoltan Balint, Mladen Kecman i Dragan Vulešević. Sednici nisu prisustvovali: Gradimir 
Dedić, Zoran Mijić i Zoran Sinđić. 
Sednici su još prisustvovali: Savo Zatezalo, Milorad Dokmanac, Momir Kecman, Goran Kasum, 
Prvoslav Ilić, Željka Nikolić, Dalibor Perović, Sreten Stankov, Nikola Torbica, Nenad Nenadić, 
Jovica Mihajlović, Srđan Đoković, Nenad Živojinović, Dušica Kovačević, Aleksandar Rajačić, 
Jovan Milićević i Milan Jelić. 
 
Zapisnik je vodio: Milan Jelić. 
 
Za ovu sednicu predložen je sledeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1.  Usvajanje zapisnika sa 29. sednice Predsedništva, usvajanje zapisnika sa 30. 
(vanredne sednice) Predsedništva i usvajanje zapisnika sa 31. (telefonske) Predsedništva 
Rvačkog saveza Srbije., 
2.  IZVEŠTAJI: 
- O radu kancelarije Rvačkog saveza Srbije između dve sednice Predsedništva 
- Nadzornog odbora 
- Inventarske komisije 
- O finansijskom poslovanju., 
3.  Razmatranje i usvajanje finansijskog plana za 2011. godinu., 
4.  Verifikacija Ugovora o tehničkoj organizaciji seniorskog prvenstva sveta u rvanju - 
neolimipjske discipline, Beograd, 29.09-01.10.2011. godine., 
5.  Donošenje odluke o poveravanju tehničke organizacije prvenstva Evrope za seniore 
2012. godine i informacija o inpekcijskoj poseti generalnog sekretara FILA-e g-dina M. 
Dusona, Rvačkom savezu Srbije., 
6.  Donošenje odluke o usvajanju propozicija I RLS za 2011. godinu i imenovanje člana 
Predsedništva koji će biti zadužen za učešće u radu Liga odbora I RLS za 2011. godinu., 
7.  Usvajanje plana priprema i kampova u svim uzrasnim kategorijama 
8.  Razno 
 
Predloženi dnevni red je usvojen bez dopuna. 
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1.  Usvajanje zapisnika sa 29. sednice Predsedništva, usvajanje zapisnika sa 30. 
(vanredne sednice) Predsedništva i usvajanje zapisnika sa 31. (telefonske) Predsedništva 
Rvačkog saveza Srbije., 
Zapisnici sa 29. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije, sa 30. vanredne sednice i sa 31. 
sednice Predsedništva usvojeni su jednoglasno i bez dopuna. 
 
2.  IZVEŠTAJI: 
- O radu kancelarije Rvačkog saveza Srbije između dve sednice Predsedništva 
- Nadzornog odbora 
- Inventarske komisije 
- O finansijskom poslovanju., 
 
- Izveštaj o radu kancelarije Rvačkog saveza Srbije između dve sednice Predsedništva obrazložio 
je M. Jelić rekavši da su u ovom izveštaju navedene samo najvažnije akcije kancelarije Saveza. 
Izveštaj je jednoglasno usvojen. 
- Izveštaj inventarske komisije 
M. Jelić je rekao da je inventarska komisija u sastavu S. Zatezalo, D. Kovačević i M. Jelić, na 
osnovu inventarske liste dobijene od Računovodstvenog servisa Sporstkog saveza Srbije, 
sastavila i predložila Predsedništvu spsiak predmeta koji se vode na stanju Saveza. Od tih 
predmeta je deo predložen za trajni otpis, a drugi deo ostaje na stanju Saveza. Predsedništvo se 
saglasilo da predloženi deo predmeta za otpis bude otpisan i izbrisan sa inventarskog stanja 
Rvačkog saveza Srbije i naložilo kancelariji da za sledeću sednicu Predsedništva dostavi iznos 
visine amortizacije za predmete koji se otpisuju. Daje se nalog kancelariji Saveza da za svaki 
predmet koji se bude bilo kome dao na korišćenje mora postojati reversi  u arhivi Saveza. 
- Izveštaj o finansijskom poslovanju  Saveza do 20.05.2011. godine u kraćim crtama je 
obrazložio M. Jelić. Predsedništvo je usvojilo izveštaj o finansijskom poslovanju Saveza do 
28.05.2011. godine. 
- Izveštaj Nadzornog odora je obrazložio Savo Zatezalo konstatujući da se konačno moraju 
srediti sve neopravdane akontacije koje se vode na stanju Saveza iz prethodnih godina. Posebno 
je naglasio da se više ne sme dozvoljavati da se akontacije pravdaju sa velikim vremenskim 
zaostatkom, kao i da priloženi računi moraju biti adekvatni.  
Z. Balint se složio da se konačno mora staviti  tačka na prethodni period i da, dok on bude član 
Predsedništva, neće tolerisati nikakav nemar i nepravilnosti.  
Momir Kecman je rekao da se ne slaže da se na ovaj način postupi, jer je neophodno da se utvrdi 
ko to nije radio po propisima i ko nije opravdao akontacije. 
R. Baltić je podržao stav da se otpišu dugovanja Saveza, ali da se prekine sa dosadašnjom 
praksom tolerisanja nemara pojedinaca. 
Predsedništvo je donelo odluku da se sva zaostala dugovanja - neopravdane akontacije iz perioda 
2008., 2009. i 2010. godine otpišu. Za sprovođenje ove odluke zadužuju se Savo Zatezalo i 
kancelarija Saveza u saradanji sa računovodstvom Sportskog saveza Srbije. 
 
3.  Razmatranje i usvajanje finansijskog plana za 2011. godinu., 
 
Po ovoj tački dnevnog reda diskutovala je većina članova Predsedništva: 
Ml. Kecman je negodovao na iznose honorara glavnog trenera/selektora i trenera seniorske 
reprezentacije, jer oni dobijaju honorare i od Saveza i od Olimpijskog komiteta. Sugerisao je da 
se Pajo Ivošević ne uključuje u rad sa reprezentativcima i da je to zbog njegovog sukoba sa 
selektorom.  
Z. Balint je rekao da je ovo finansijski plan Saveza i proejktovan je na osnovu budžetskih 
sredstava koje Savez dobija od Ministarstva, tako da on ne sadrži priliv sredtstava koje naši 



 
treneri i sportisti direktno dobijaju od Olimpijskog komiteta Srbije. Takoće, postavio je pitanje 
daljeg statusa Paje Ivoševića u okviru Saveza. 
Pitanje daljeg angažovanja Paje Ivoševića u Savezu su postavili S. Zatezalo i M. Dokmanac koji 
je ovo potkrepio činjenicom da se Paja Ivošević ne uklapa u stručni tim i da nam usluge 
dodatnog tenera nisu potrebne. 
Momir Kecman je apelovao da se ne raskida radni odnos sa Pajom Ivoševićem, jer postoji 
mogućnost da Rvački savez Srbije centralne Srbije napravi ugovor ili preuzimanje Paje Ivoševića  
u cilju njegovog rada na razvoju srpskog rvanja. 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je, sa jednim glasom protiv, donelo sledeće odluke: 
Usvaja se finansijski plan Rvačkog saveza Srbije za 2011. godinu. 
Zadužuje se kancelarija Rvačkog saveza Srbije da, u toku juna meseca 2011.g., iznađe zakonsku 
mogućnost u cilju prekida radnog odnosa sa Pajom Ivoševićem zbog nedostatka potrebe za 
njegovim daljim angažovanjem u okviru Rvačkog saveza Srbije.  
 
4.  Verifikacija Ugovora o tehničkoj organizaciji seniorskog prvenstva sveta u rvanju - 
neolimipjske discipline, Beograd, 29.09-01.10.2011. godine., 
 
Ž. Trajković je ukratko izvestio o razgovorima koje je imao sa ljudima iz RK "Radnički" iz 
Beograda u vezi organizacije prvenstva sveta za seniore u greplingu i pankracionu, kao i u vezi  
dogovora oko formulacije Ugovora o tehničkoj organizaciji seniorskog prvenstva sveta u 
grepingu u Beogradu, što su oni u potpinosti prihvatili. Za člana Nadzornog odbora ovog 
takmičenja Predsedništvo imenuje Savu Zatezala. 
Predsedništvo je verifikovalo Ugovor o tehničkoj organizaciji seniorskog prvenstva sveta u 
rvanju - neolimpijske discipline, Beograd, 29.09-01.10.2011. godine.  
 
5.  Donošenje odluke o poveravanju tehničke organizacije prvenstva Evrope za seniore 
2012. godine i informacija o inpekcijskoj poseti generalnog sekretara FILA-e g-dina M. 
Dusona, Rvačkom savezu Srbije., 
 
Informaciju po ovoj tački dnevnog reda dao je Ž. Trajković rekavši da je g-din Duson u svom 
izveštaju pohvalno oecnio posetu Beogradu i Rvačkom savezu Srbije i afirmativno se izrazio o 
smeštajnim kapacitetima i blizinom sportske sale u odnosu na hotele. Takođe, informisao je da 
su se za organizaciju ovog takmičenja prijavili: Rvački ssavez Beograda (16 klubova) i Rvački 
klub "Partizan" iz Beograda. U odnosu na organizaciju prethodnih takmičenja, Ž. Trajković je 
rekao da je stav Predsedništva da tehnički organizator seniorskog prvenstva Evrope 2012. godine 
mora da ispuni, pored orstalog, sledeće: 
- Obavezna uplata Savezu 20% od ukupno naplaćenih kotizacija., 
-  Pokriva troškove rada kancelarije i 2 zaposlena radnika u periodu prva 3 meseca 2012. godine., 
- Pokriva troškove priprema, za ovo takmičenje, reprezentacije u zemlji i to 30 dana za 10 osoba 
po ceni do 35,00 eur po osobi., 
- Tehnički organizator se obavezuje da za potrebe ovog takmičenja Predsedniku i članovima 
Predsedništva Saveza omogući iznos od  500.000,00 dinara na ime reprezentacije, a koji će se 
koristiti po odobrenju Predsednika Saveza za troškove priprema ovog takmičenja, kao i za 
potrebe svečanih ručkova i večera sa visokim zvaničnicama iz zemlje i inostranstva. 
- Smeštaj u hotelima sa 4 zvezdice - održavanje standarda i važnosti takmičenja. 
U koliko ne bude zainteresovanih za organizaciju ovog takmičenja, onda će Savez to preuzeti na 
sebe. 
G. Kasum je, uzimajući reš, istakao da su svi uslovi prihvatljivi, osim uslova za smeštaj u 
hotelima sa 4 zvezdice i da mu nije jasno zašto se mora ići na takav luksuz. 
R. Baltić je zamolio za rok od  7 dana za odgovor kako bi mogao da konsultuje organe svoga 
kluba. 



 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je donelo odluku da Ž. Trajković, R. Baltić i G. 
Kasum obave preliminarne razgovore sa Ministarstvom omladine i sporta u cilju dobijanja 
podrške za organizaciju prvenstva Evrope za seniore, nakon čega će se doneti konačna odluka o 
tehničkom organizatoru ovog takmičenja. 
 
6.  Donošenje odluke o usvajanju propozicija I RLS za 2011. godinu i imenovanje člana 
Predsedništva koji će biti zadužen za učešće u radu Liga odbora I RLS za 2011. godinu., 
 
Predsedništvo je donelo odluku da predsednik Liga odbora I RLS za 2011.g., ispred 
Predsedništva, bude Z. Balint. Materijal - propozicije I RLS za 2011. godinu se upućuje Liga 
odboru nakon čega će ga usvojiti Predsedništvo. 
 
7.  Usvajanje plana priprema i kampova u svim uzrasnim kategorijama 
 
M. Dokmanac je obavestio da je dosadašnji plan i program reprezentativnih selekcija u 
potpunosti ispunjen. U daljem periodu će se naši reprezentativci pripremati za predstojeća 
najveća takmičenja i to: juniori u Subotici, seniori na Kopaoniku, Azerbejdžanu...za kadete i 
pionire dogovoren je kamp u Karatašu (07-17.07 i 17.-17.07.2011.g.). Planira se učešće naših 
seniora u Budvi na mediteranskim igrama (08-12.06.2011.g.). 
Ml. Kecman je sugerisao dao planu rada i priprema treba da budu obavešteni članovi 
Predsedništva jer Predsedništvo i odobrava plan rada. Takođe, predložio je da se održe mini 
pripreme u Beogradu po završetku kadetskog turnira "Refik Memišević" u trajanju od 3 dana na 
kojima bi učestvovali reprezentativci iz Švedske, Norveške i iz okolnih zemalja, što je 
Predsedništvo odobrilo. Takođe, postavio je pitanje izostanka D. Dešića sa spiska sportista koji 
su u obavezi da budu lekarski pregledani i testirani. M. Dokmanac je rekao da je to tehnička 
greška koja će odmah biti ispravljena. 
R. Baltić je predložio se sve odluke Stručne komisije moraju dostaviti predsedniku Saveza i 
potpredsedniku za međunarodni program i da niko ne može predstavljati Rvački savez Srbije na 
takmičenjima u inostranstvu bez odobrenja Stručne komisije. Predsedništvo je ovaj predlog 
usvojilo. 
 
8.  Razno 
 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je donelo sledeće odluke: 
 
- Usvaja se Pravilnik o radu komesara na pojedinačnim takmičenjima Rvačkog saveza Srbije., 
- Na predlog Stručne komisije i predsednika Saveza dosadašnji koordinator za neolimpijske 
discipline Dalibor Perović se razrešava dužnosti. 
Na predlog Stručne komisije Saveza imenuje se Aleksandar Rajačić za koordinatora za 
neolimpijske discipline (1 uzdržan). 
- Na predlog predsednika Saveza imenuje se Stošković Ljubiša da vrši koordinaciju na relaciji 
Rvački savez Srbije - Nacionalni trening centar na Košutnjaku u cilju revidiranja i kontrole 
korisnika tog centra ispred Rvačkog saveza Srbije., 
- Odbija se žalba RK "Radnički" iz Beograda na odluku komesara za pojedinačna takmičenja na 
osnovu koje je RK "Radnički" iz Beograda kažnjen sa 5.000,- dinara., 
- Stankov Sreten je povukao žalbu na odluku Discipliske komisije na osnovu koje je kažnjen 
jednogodišnjom suspenzijom., 
- Na predlog Stručne komisije Saveza imenuje se Vojislav Varagić za trenera/koordinatora za 
slobodan stil. Za pomoćnika se imenuje Živojinović Nenad (1 protiv)., 



 
- Odobrava se 300.000,- dinara pomoći RK "Partizan" Beograda za refundaciju nepredviđenih 
troškova tog kluba koji su nastali prilikom organizacije Memorijala "Ljubomir Ivanović-Gedža", 
usled većeg broja učesnika od planiranog broja i obimijeg programa. 
- Odbija se predlog RK "Radnički" iz Beograda radi dobijanja organizacije Memorijala "Milan 
Bata Ercegan". Za organizaciju ovog takmičenja će biti raspisan tender na osnovu čega će biti 
doneta konačna odluka., 
- Odbija se predlog RK "Radnički" iz Beograda da  u okviru Nacionalnog trening centra na 
Košutnjaku postoji sekcija tog kluba., 
- Predsedništvo je verifikovalo odluke Sudijske komisije po zahtevima sudija i to: 
 
Radomir Aćić - Prvenstvo Mediterana, Budva, seniori (o trošku RSS)., 
 
Žarko Tomin, Vesna Piperski-Cucić, Nikola Torbica, Nenad Nenadić - Prvenstvo Evrope za 
juniore u Zrenjaninu. Troškove njihovog polaganja snose oni sami., 
 
- Milorad Vukić i Rudolf Lerinc - Prvenstvo sveta za juniore, Bukurešt 
Savez snosi troškove puta i 5 dana njihovog boravka u Bukureštu 
- Mladen Kecman - Prvenstvo sveta za juniore, Bukurešt  
Troškove puta i boravka snosi on sam. 
 
- Rudolf Lerinc - Prvenstvo Evrope za kadete, Varšava (o trošku RSS)., 
 
- Milorad Vukić - Prvenstvo sveta za kadete, Sombathelj, (o trošku RSS)., 
 
 
Predsedništvo je završilo sa radom u 16:30 časova. 
 
 
 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
 
 
 
        Zapisnik vodio:                Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar      Željko Trajković, predsednik 
 
 


